THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

主办单位:中国统计学会

数字经济的统计界定及行业分类研究 以房养老实施的意愿分析和障碍调查 抽样推断中权数的调整与检验 我国农村居民生活富裕评价指标体系研究

调研世界微信二维码



2020 总第316期

1

ISSN 1004-7794

# 调研世界

#### THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

## 目 录

新春寄语	曾玉平	3
<b>热点聚焦</b> 数字经济的统计界定及行业分类研究	王思瑶	4
调研报告		
以房养老实施的意愿分析和障碍调查		
——基于武汉市调研数据的实证分析 张 秀	余绍绍	10
失业保险的劳动供给效应:抑制还是激励? 陈 波	罗荷花	17
统计分析         抽样推断中权数的调整与检验         ——以美国 ECLS-K(2011)调查为例 ····································		25 34
专题研究		
我国农村居民生活富裕评价指标体系研究		
——基于全面建成小康社会的视角 申 云	李京蓉	42
基于 CCR 模型的中国众创空间培育进程研究	陈 武	51
他山之石		
OECD 关于数字经济下消费者通胀测度研究的经验与启示 ····································	汤志华	58

### THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

#### **CONTENT**

New Year Greetings Zeng Yuping (3)
Hot Spot
Research on Statistical Definition and Classification of Digital Economy
Research Report
Willingness Analysis and Obstacle Survey of Implementing Housing Pension
——An Empirical Analysis Based on the Survey Data of Wuhan City
Zhang Xiu Yu Shaoshao (10)
The Labor Supply Effect of Unemployment Insurance: Inhibitive or Stimulative?
Statistical Analysis
Adjustment and Test of Weights in Sampling Inference
——Taking the US ECLS-K (2011) Survey as An Example Jin Yongjin Liu Xiaoyu (25)
Analysis of the Impact of SMOTE Mixed Sampling on the Classification Effect of Unbalanced Data
Special Research
Research on the Evaluation Index System of Rural Residents' Wealth in China
——In the Perspective of Building a Well-off Society ····· Shen Yun Li Jingrong (42)
Study on the Cultivation Process of China's Creative Space Based on CCR Model Chen Wu (51)
Foreign Study
Experience and Enlightenment of OECD Research on Measuring Consumer Inflation in the
Digital Economy Tang Zhihua (58)